
Geachte heren Rosendaal, 

 

Dank voor uw brief aan de raadsleden. Het besluit om weekmarkten met meer dan 10 kramen 

voorlopig niet toe te staan, is een besluit in mijn hoedanigheid als voorzitter van de 

Veiligheidsregio, vastgelegd in een noodverordening.  

 

De maatregel is genomen op advies van alle betrokken diensten, die mij adviseren in het 

zogeheten regionaal beleidsteam. Overigens is de maatregel ook van toepassing in de 

naastgelegen Veiligheidsregio Rotterdam-Rijnmond en op tal van andere plekken in het land.  

 

Het is een maatregel die ervoor zorgt dat we voorlopig (helaas en met pijn in het hart) het 

gewenste straatbeeld hebben, gezien de bijzondere omstandigheden rondom Corona. 

 

Als voorzitter van de Veiligheidsregio leg ik na afloop van de crisis verantwoording af over 

alle genomen maatregelen en stappen die gezet zijn. Voordien is de situatie zoals die is, 

nogmaals tot mijn grote spijt. 

 

Hartelijke groet, 

 

Wouter Kolff 

Voorzitter Veiligheidsregio ZHZ 

Burgemeester Dordrecht 

 

 


